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PROTOKÓŁ Nr XXVIII/05
Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zbuczyn

z dnia 29 kwietnia 2005 r.

Stan radnych - 15
Obecnych na Zwyczajnej Sesji Rady Gminy - 14

Kserokopia listy obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

Obrady XXVIII Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zbuczyn otworzył o godz. 1400

Przewodniczący Rady Gminy - Sławomir Górka. Powitał Starostę Siedleckiego
– Pana Zygmunta Wielogórskiego, radnych Rady Gminy, radnych Rady
Powiatu, Wójta Gminy – Romana Prochenka, Zastępcę Wójta – Stanisława
Biardzkiego, sołtysów, pracowników Urzędu Gminy i inne osoby przybyłe na
sesję. Stwierdził, że zgodnie z podpisami złożonymi na liście obecności na stan
15 radnych, obecnych jest 14 radnych. Rada Gminy może podejmować
prawomocne uchwały.

Kserokopie list obecności sołtysów i gości stanowią załączniki Nr 2 i 3 do protokołu.

Ad. 2

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie wniosków do
porządku obrad. Wówczas Wójt Gminy zgłosił poprawkę do porządku obrad,
w punkcie 7 umieszczenie „rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy
Zbuczyn”. Innych wniosków i uwag do porządku obrad nie zgłoszono.
W związku z powyższym Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek
obrad z wniesioną zmianą. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie,
a Przewodniczący Rady odczytał ten porządek:

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski do porządku obrad.
3. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami.
4. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Zbuczyn za 2004

rok oraz rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium
z tego tytułu Wójtowi Gminy:

- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu
z wykonania budżetu za 2004 rok,

- przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej,
- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji

Rewizyjnej.
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5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie wydzierżawienia nieruchomości
gruntowych stanowiących mienie komunalne Gminy Zbuczyn.

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zbycia i nabycia nieruchomości
gruntowych.

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż
nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Zbuczyn.

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu udzielania
pomocy materialnej o charakterze socjalnym.

9. Rozpatrzenie sprawy dotyczącej skargi Pani M. Sąchockiej dotyczącej
postępowania rozgraniczeniowego w m. Bzów.

10.Rozpatrzenie skargi NSZZ „Solidarność” Region Mazowsze – Sekcja
Oświaty i Wychowania z dnia 18.03.05r. przekazanej przez Oddział Prawny
i Nadzoru w Delegaturze Urzędu Mazowieckiego w Siedlcach.

11. Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Gminy z dnia 12 marca 2005r.
12. Interpelacje i zapytania radnych.
13. Wolne wnioski i informacje.

Ad. 3

W tym punkcie porządku obrad Zastępca Wójta przedstawił sprawozdanie
z prac pomiędzy sesjami. Rozpoczęły się prace przy budowie sieci
wodociągowej, które będą dofinansowane z Funduszy Strukturalnych Unii
Europejskiej w ramach Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju
Regionalnego Wsi. Są duże oszczędności z tytułu pomyślnych przetargów.
Ogółem Gmina wydała około 1 mln zł mniej, w porównaniu do kosztorysów.
Dzisiaj przetargi są droższe o 20-25%. Następnie poinformował, jakie firmy
wykonują poszczególne wodociągi:
- Chromna - P.H.U. „CZYSTE ŚRODOWISKO” Wojciech Nowak z Siedlec za

sumę 310 834,14 zł.
- Sobicze - Przedsiębiorstwo Konserwacji Urządzeń Wodnych

i Melioracyjnych z Międzyrzeca Podlaskiego za sumę 102 093,46 zł.
- Wesółka i Grochówka – Przedsiębiorstwo Konserwacji Urządzeń Wodnych

i Melioracyjnych z Międzyrzeca Podlaskiego za sumę 482 315,96 zł.
- Zbuczyn - „WODMAR” Sławomir Kiewel z Radzynia Podlaskiego za sumę

405 656,46 zł.
Przy budowie sieci wodociągowej w Chromnej było wiele konfliktów.
Mieszkańcy wsi tłumaczyli się tym, że nie byli wcześniej informowani
o przebiegu prac w terenie. Tutaj Wójt zaapelował do sołtysów o przekazywanie
wszelkich informacji mieszkańcom swoich wsi. Na drodze Jasionka-Rówce
został wymieniony przepust i poprawione zostały nawierzchnie dróg
w miejscowościach: Maciejowice, Borki-Wyrki, Kolonia Rętki. W najbliższy
poniedziałek odbędzie się przetarg na „Adaptację przyziemia budynku Szkoły
Podstawowej i Gimnazjum w Zbuczynie na potrzeby Gminnego Centrum
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Integracyjno - Edukacyjnego”. Natomiast został ogłoszony przetarg na
wykonanie chodników w Zbuczynie na ulicy Młynarskiej i w Krzesku-Królowa
Niwa i wykonanie drogi Cielemęc-Tarcze. Dalej poruszył sprawy oświetlenia
ulicznego we wsiach i podkreślił, że prace projektowe trwały rok. W ostatnim
czasie zostało wymienione oświetlenie w Dziewulach. Pomyślnie posuwają się
prace przy budowie sieci kanalizacyjnej w Zbuczynie, stan zaawansowania prac
wynosi 70%. Termin zakończenia kanalizacji jest na koniec maja br. Wspomniał
o kontroli przeprowadzonej w Urzędzie Gminy przez Wojewódzki Fundusz
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na temat termomodernizacji
zakończonej protokołem bez uwag. Kontrolowane były także Urząd Gminy
i Szkoła w Krzesku-Królowej Niwie przez Państwową Inspekcję Pracy.
Kontrola ta była sprowokowana przez nauczycieli z Krzeska-Królowa Niwa.
Protokół pokontrolny zawiera wiele punktów:
- opieka nad dowożonymi dziećmi będzie należała do obowiązków

nauczycieli,
- zły stan techniczny budynku /podłóg/ - przeprowadzenie remontu w terminie

do końca wakacji br.
- zły stan instalacji elektrycznej.
W związku z powyższym musimy szukać oszczędności w oświacie i ucierpią na
tym dzieci i rodzice.

W dalszej części sprawozdania Wójt przedstawił zebranym sprawę pomocy
materialnej o charakterze socjalnym. Do urzędu wpłynęło 289 wniosków
o pomoc dla 689 dzieci. Na ten cel mamy 60 354 zł, a potrzebujemy 308 224 zł,
Więc liczby mówią same za siebie.

W tym miejscu Wójt poinformował o spotkaniu z Ministrem Rolnictwa, które
odbędzie się w dniu jutrzejszym w Siedlcach na ul. Prusa o godz. 1600.

Ponownie zwrócił się do sołtysów o przestrzeganie segregowania odpadów
wyrzucanych do pojemników, ponieważ zachodzi obawa odmowy odbioru
nie segregowanych odpadów bądź płacenia za odbiór.

Zwracaliśmy się do Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa Oddział
w Siedlcach z prośbą o oddelegowanie pracownika w celu udzielania pomocy
rolnikom przy wypełnianiu wniosków na dopłaty do gospodarstw
niskotowarowych.

Ad. 4

W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę
Nr 151/ZS/05 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Warszawie Zespół w Siedlcach z dnia 15 kwietnia 2005r. w sprawie opinii
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o przedłożonym przez Wójta Gminy Zbuczyn sprawozdania z wykonania
budżetu za rok 2004r.

Uchwała Nr 151/ZS/05 stanowi załącznik Nr 4 do protokołu.

Następnie głos przekazał Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej Józefowi
Grudzie. Pan Gruda odczytał sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej.

Sprawozdanie stanowi załącznik  Nr 5 do protokołu.

W dalszym wystąpieniu odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej przedłożony
Radzie Gminy Zbuczyn w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy za rok 2004.

Wniosek Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik Nr 6 do protokołu.

Ponownie głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy i przedstawił Uchwałę
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespół
w Siedlcach z dnia 22 kwietnia 2005r. w sprawie opinii o wniosku Komisji
Rewizyjnej Rady Gminy Zbuczyn o absolutorium dla Wójta Gminy za rok 2004.
Wymieniona uchwała nie wnosi uwag do wniosku Komisji Rewizyjnej Rady
Gminy Zbuczyn.

Uchwała Nr 195/ZS/05 stanowi załącznik Nr 7 do protokołu.

Dyskusję rozpoczął Pan Marczak zapytaniem – jaka jest ogólna kondycja
finansowa Gminy na dzień 31.12.2004 r. Mamy zadłużenie na ponad 3 mln zł.,
jest to dług publiczny. Deficyt za 2004 rok na poziomie 2 720 512 zł. Własnych
środków na spłatę długu mamy 200 tyś. zł. rocznie, więc zadłużyliśmy się na
15 lat. To skąd będziemy mieli na większe raty?
- Skarbnik Gminy - w 2005 roku zaplanowaliśmy 670 tyś zł. na spłatę długu.
Dochody Gminy 17 mln zł. pomniejszone o spłaty pożyczek dadzą rzeczywiste
dochody przeznaczone na wydatki. Kwota zadłużenia na dzień 31.12.2004 r.
wynosi 3 200 tyś zł., natomiast deficyt jest to różnica między zaplanowanymi
dochodami a wydatkami. Według umów zaplanowane są spłaty rat pożyczek do
2015 i 2020 roku.
- P. Nowińska – sprawozdanie z wykonania jest w takim samym układzie jak
zestawienie zadań inwestycyjnych.
- Skarbnik – można zestawić inwestycjami w danym roku.
- P. Nowińska – ja nie mówię, że jest źle, tylko byłoby czytelniej.
Dalej zwróciła się z zapytaniem, jaki mamy wskaźnik zadłużenia, a jaki jest
dopuszczalny?
- Skarbnik – w 2004 roku maksymalny wskaźnik zadłużenia wyniósł 60 %
osiągniętych dochodów. Natomiast wskaźnik zadłużenia Gminy na 31.12.2004
r. wynosi 17,35%.
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- Wójt – zrobimy wszystko, żeby jak najwięcej długów było umorzonych.
- P. Nowińska – dziękuję za przypomnienie, zwracałam się z prośbą o warunki
umorzeń.
- Z-ca Wójta – proszę o złożenie pisemnego, precyzyjnego wniosku, ponieważ

są różne wartości umorzeń w zależności od rodzaju inwestycji, inne na
termomodernizację, inne na wodociągowanie czy kanalizację.

- P. Nowińska – myślę, że precyzyjnie zadałam pytanie na posiedzeniu Komisji
Stałych i spodziewałam się odpowiedzi.

Tym tematem dyskusje zostały zakończone i Przewodniczący Rady Gminy
zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi
Gminy Zbuczyn absolutorium za 2004 rok. Za przyjęciem uchwały zgodnie
z przedłożonym projektem głosowało 12 radnych, 2 radnych wstrzymało się od
głosu. Przewodniczący ogłosił, że uchwała w sprawie udzielenia Wójtowi
Gminy Zbuczyn absolutorium za 2004 rok została podjęta 12 głosami „za”
i 2 „wstrzymującymi się”.

Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 8 i 9 do protokołu.

Ad. 5

Kolejny punkt porządku obrad to: projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia
nieruchomości gruntowych stanowiących mienie komunalne Gminy Zbuczyn.
Nieruchomość o powierzchni ogólnej 4,96 ha położona jest na terenie wsi
Łęcznowola. Temat był szerzej omawiany na posiedzeniu Komisji Stałych i nie
było głosów przeciwnych. W związku z powyższym Przewodniczący poddał
pod głosowanie projekt uchwały. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych.
Przewodniczący poinformował, że uchwała w sprawie wydzierżawienia
nieruchomości gruntowych stanowiących mienie komunalne Gminy Zbuczyn
została podjęta 14 głosami „za”, czyli „jednogłośnie”.

Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 10 i 11 do protokołu

Dalej przystąpiono do projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia
nieruchomości gruntowej stanowiącej mienie komunalne Gminy Zbuczyn
położonej na terenie wsi Rzążew o powierzchni ogólnej 0,40 ha. Również nie
zadawano pytań i Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Przewodniczący ogłosił, że
uchwała została podjęta 14 głosami „za”, czyli „jednogłośnie”.

Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki nr 12 i 13 do protokołu.
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Ad. 6

W tym miejscu przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie
zbycia i nabycia nieruchomości gruntowych. Głos zabrał Wójt i wyjaśnił, że
uchwała jest tak sprecyzowana, ale chodzi o zamianę działek. Za gminą
P. Wysocki kupił od SUR działki i planował tutaj wybudować ubojnię.
Po przedstawieniu naszych planów na tym terenie zaproponowaliśmy wymianę
działek, tyle arów za gminą na tyle samo na preriach. Będziemy tak podchodzić
do przedsiębiorców na naszym terenie, nie utrudniać, ale ułatwiać rozwijanie
się.
- P. Nowińska – pytanie, czy w tym miejscu za Ośrodkiem Zdrowia dostałby
zgodę na wybudowanie skupu żywca?
-Wójt - nie mamy planu zagospodarowania, więc musimy wysyłać
dokumentację do uzgodnień i jest szansa, że otrzyma takie uzgodnienia.
- P. Nowińska – czy mógłby wybudować z kolei obok swojej masarni?
- Z-ca Wójta – obecnie dzierżawi od GS-u.
- Wójt - jakie ma to znaczenie, jest to przedsiębiorca, zatrudnia naszych ludzi.

Po tych wyjaśnieniach Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt
uchwały. Za podjęciem uchwały zgodnie z przedłożonym projektem głosowało
13 radnych i 1 radny wstrzymał się od głosu. Przewodniczący ogłosił, że
uchwała w sprawie zbycia i nabycia nieruchomości gruntowych została podjęta
13 głosami „za” i 1 „wstrzymującym się”.

Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 14 i 15 do protokołu.

Ad. 7

W tym punkcie porządku obrad rozpatrywano projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność
Gminy Zbuczyn. Sprawę przedstawił Wójt, że do Urzędu wpłynęło podanie
Pana Wysokińskiego z Tęczek o zakup działki gminnej położonej w Tęczkach.
Jest to mienie komunalne o powierzchni ogólnej 0,11 ha. Sprzedaż nastąpi
w trybie przetargu. Pan Wysokiński zaproponował cenę 23 tyś. zł., czyli 2 tyś zł.
za 1 ar.
- P. Leon Grochowski - proponuje odłożenie tej sprawy na następną sesję,
należy porozmawiać z mieszkańcami wsi. Na tej działce jest budynek mleczarni,
w którym odbywa się skup mleka. Prośba o nie podejmowanie tak pochopnej
decyzji, wczoraj wpłynęło podanie, a dzisiaj podejmujemy uchwałę.
- Wójt – podjęcie uchwały nie jest jednoznaczne z natychmiastową sprzedażą.
Skup mleka odbywa się tylko do końca tego miesiąca i korzysta z niego dwóch
rolników. Właścicielem budynku jest wieś, a Gmina jest właścicielem gruntu
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i rozmawiamy tylko o gruncie. My nie przenosimy prawa własności budynku.
Chcę wszcząć procedurę przygotowującą sprzedaż, do tematu będziemy wracać.
- P. Marczak – jeśli dzisiaj Rada wyrazi zgodę na sprzedaż, to po co sprawa
wróci, w jakim celu?
- Wójt – jeśli uchwała zostanie podjęta, to nie będziemy wracać i od nowa
zaczynać, tylko przystąpimy do prac przygotowawczych.
- P. Grochowski – ponawiam prośbę o przełożenie sprawy i stawiam wniosek
formalny o rozpatrzenie sprzedaży działki Panu Wysokińskiemu w późniejszym
terminie.
- P. Wysokiński (zainteresowany zakupem) - jeśli teraz nie kupię,
w późniejszym terminie może nie będę zainteresowany.
- Wójt – P. Wysokiński proponuje za ar bardzo wysoką cenę i szkoda by było,
żeby zakupił grunt na innej gminie i przeniósł swoją działalność transportową.
- Sołtys wsi Tęczki – we wsi potrzebna jest świetlica, czy klub na organizowanie
zebrań i innych spotkań.
- Wójt - proszę zwrócić uwagę na świetlice w innych miejscowościach i ich
opłakany stan. Kto będzie się opiekował tymi świetlicami w przypadku braku
pracownika zatrudnionego na etacie.

Po tych rozmowach Przewodniczący zarządził głosowanie nad wnioskiem
postawionym przez P. L. Grochowskiego o późniejsze rozpatrywanie sprawy
sprzedaży. Za przyjęciem wniosku głosowało 3 radnych, wstrzymało się
3 radnych i 7 radnych było przeciw (1 radny nieobecny w czasie głosowania).

Przewodniczący ogłosił, że wniosek nie został przyjęty 7 głosami „przeciw”,
i poddał pod głosowanie projekt uchwały. Za przyjęciem uchwały głosowało
8 radnych i 5 wstrzymało się od głosu (1 radny nieobecny w czasie głosowania).
Przewodniczący poinformował, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na
sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Zbuczyn
została podjęta 8 głosami „za” i 5 głosami „wstrzymującymi się”.

Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 16 i 17 do protokołu.

Ad. 8

W tym miejscu przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie
zmiany regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym.
Temat omawiany był na posiedzeniu Komisji Stałych, pytań nie zadawano
i Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. Za przyjęciem
uchwały głosowało 14 radnych. Przewodniczący zakomunikował, że uchwała
została podjęta 14 głosami „za”, czyli „jednogłośnie”.

Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 18 i 19 do protokołu.
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Ad. 9

W tej części sesji przystąpiono do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia
skargi na Wójta Gminy. Przewodniczący poinformował, że skarga szeroko
omawiana była na spotkaniu radnych, uwag nie wniesiono i nastąpiło
głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych i 2 radnych
wstrzymało się od głosu. Przewodniczący ogłosił, że uchwała w sprawie
rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy została podjęta 12 głosami „za” i 2 głosami
„wstrzymującymi się”.

Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 20 i 21 do protokołu.

Ad. 10

Dalej wg porządku obrad omawiano projekt uchwały w prawie rozpatrzenia
skargi na Wójta Gminy złożoną przez NSZZ „Solidarność” Region Mazowsze
-Sekcja Wykonawcza. Tematem zajmowały się Komisje Stałe,
a w szczególności Komisja Oświaty i Spraw Społecznych.
Z-ca Wójta krótko wyjaśnił, że skarga dotyczy opracowania regulaminu
wynagradzania nauczycieli. W 2004 roku zmieniła się Karta Nauczyciela,
wszedł nowy przepis zobowiązujący organ prowadzący szkołę do opracowania
regulaminu wynagradzania. Od 01.01.05 r. organ prowadzący ma obowiązek
corocznego opracowania regulaminu po uprzednim uzgodnieniu ze związkami
zawodowymi. Pierwszy regulamin wynagradzania nauczycieli winien być
uchwalony do dnia 31 grudnia 2005r. i będzie obowiązujący w roku 2006. Po
tych wyjaśnieniach Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. Za
przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych i 1 radny wstrzymał się od głosu
(1 radny nieobecny w czasie głosowania).
Przewodniczący ogłosił, że uchwała w sprawie rozpatrzenie skargi na Wójta
Gminy została podjęta 12 głosami „za” i 1 „wstrzymującym się”.

Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 22 i 23 do protokołu.

Ad. 11

Z kolei Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych o zgłaszanie uwag
do protokołu z XXVII Sesji Rady Gminy z dnia 11 marca 2005 r. Uwag nie
zgłoszono. W wyniku głosowania Rada Gminy 14 głosami „za”, czyli
„jednogłośnie” przyjęła protokół z XXVII Sesji Rady Gminy Zbuczyn.
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Ad. 12

W porządku obrad: interpelacje i zapytania radnych jako pierwszy głos zabrał
P. Chromiński z zapytaniem o wodociąg w Tchórzewie i Czuryłach.
- Wójt – pozostało uzyskanie pozwolenia na budowę, ale w tym roku całkowicie
odpada, a w przyszłym roku jeśli będą uruchomione inne fundusze strukturalne
będziemy się na pewno ubiegać. Możemy starać się o pożyczkę jeśli Rada
podejmie stosowną uchwałę.
- P. Leon Grochowski – kiedy planuje Pan spotkanie z mieszkańcami
w Tęczkach, żebym ja to wszystko w jakiś sposób przetrzymał.
- Wójt – przecież Pan się wstrzymał od głosu, a nie był przeciwny. Termin
zebrania wiejskiego po 11 maja br.

Ad. 13

W dalszej części pytania były kierowane do Starosty Zygmunta Wielogórskiego.
- P. Radzikowski – problem podjazdu z drogi powiatowej z Łęcznowoli na
drogę krajową Nr 2.
- Sołtys wsi Tęczki – sprawa odszkodowania za wyjeżdżone zboże na działce
przy drodze powiatowej.
- Sołtys wsi Wólka Kamienna – prośba o remont 800 m drogi Wólka Kamienna
- Zaolszynie.

Do postawionych wniosków odniósł się Starosta:
Na wstępie pogratulował Wójtowi i Radnym absolutorium, uspokajając przy
tym o zadłużenie Gminy. Taki dług to cieszy, bo coś się robi.
- Sprawa Łęcznowoli - problem podjazdu rozwiąże modernizacja drogi
krajowej. Jedyne co my możemy zrobić na drogach powiatowych, to utrzymać
stan przejezdności. Były trudne czasy dla dróg krajowych, wojewódzkich, teraz
ten moment przyszedł na drogi powiatowe.
- Zarząd Dróg odmówił wypłaty odszkodowania za szkodę w Tęczkach,
ponieważ nie ponosi odpowiedzialności za ludzi jeżdżących po prywatnych
gruntach.
- P. Leon Grochowski – twierdzi Pan Starosta, że sołtys mógł nie puścić
autobusu, Pana odpowiedź jest krytyczna, zmuszeni byliśmy jeździć polem,
ponieważ droga była całkowicie nieprzejezdna.
- P. Żelechowicz - zgłosił remont drogi Krzesk-Królowa Niwa -  Próchenki.
- Starosta - zrobimy remont cząstkowy, połatamy dziury w nawierzchni.
- Sołtys wsi Tchórzew – remont drogi w Tchórzewie był wykonany gruzem,
który uszkadza szyby w samochodach, wypadając spod kół pojazdu.
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- Robimy co możemy, mamy 2 samochody i 6 ludzi, którzy wykonują te drobne
remonty. Robimy tyle na ile nas stać. Nie mogę powiedzieć, że remont dróg jest
na wysokim standardzie, bo nas na to nie stać.
- Sołtys wsi Dziewule – bardzo dobrze są wykoszone rowy i pobocza drogi,
prośba o takie prace tuż przed zimą.
- Sołtys wsi Zdany – nie zgarniacie śniegu na wiosnę i długo leżący na drodze
uszkadza nawierzchnię.
- Starosta – w tym roku powiat wydał na odśnieżanie 200 tyś zł., to jest bardzo
dużo. Nie stać nas na zgarnianie pozostałości pośniegowych z dróg, kiedy są
przejezdne.
- P. Chromiński – uwaga do Wójta, w przypadku sprzedaży majątku wiejskiego,
prosimy o konsultacje z mieszkańcami.
- P. Sobiczewski – sprawa przepustu w Rzążewie i oznakowania pojemników na
odpady.
- Wójt – przepusty zaczynamy wykonywać, natomiast napisy na pojemniki
zamówimy trwalsze, żeby nie dały się zniszczyć.
- Sołtys wsi Zdany – prośba o zaproszenie na następną sesję pracownika Agencji
Restrukturyzacji Rolnictwa.

Na zakończenie posiedzenia Przewodniczący Rady odczytał pismo mieszkanki
Zbuczyna z podziękowaniem Wójtowi za wykonanie oświetlenia ulicznego.

Kserokopia pisma stanowi załącznik Nr 24 do protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił zakończenie obrad XXVIII Zwyczajnej
Sesji Rady Gminy Zbuczyn.
Obrady zostały zamknięte o godz. 1630.

Na XXVIII Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zbuczyn zostały podjęte następujące
uchwały:

1. Uchwała Nr XXVIII/187/05 Rady Gminy Zbuczyn w sprawie udzielenia
absolutorium Wójtowi Gminy Zbuczyn za 2004 rok.

2. Uchwała Nr XXVIII/188/05 Rady Gminy Zbuczyn w sprawie
wydzierżawienia nieruchomości gruntowych stanowiących mienie
komunalne Gminy Zbuczyn.

3. Uchwała Nr XXVIII/189/05 Rady Gminy Zbuczyn w sprawie
wydzierżawienia nieruchomości gruntowych stanowiących mienie
komunalne Gminy Zbuczyn.

4. Uchwała Nr XXVIII/190/05 Rady Gminy Zbuczyn w sprawie zbycia
i nabycia nieruchomości gruntowych.
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5. Uchwała Nr XXVIII/191/05 Rady Gminy Zbuczyn w sprawie wyrażenia
zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy
Zbuczyn.

6. Uchwała Nr XXVIII/192/05 Rady Gminy Zbuczyn w sprawie zmiany
regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym.

7. Uchwała Nr XXVIII/193/05 Rady Gminy Zbuczyn w sprawie rozpatrzenia
skargi na Wójta Gminy.

8. Uchwała Nr XXVIII/194/05 Rady Gminy Zbuczyn w sprawie rozpatrzenia
skargi na Wójta Gminy.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:

Halina Sieczkiewicz
Przewodniczący Rady

/-/ Sławomir Górka


